

# 豪译翻译-马来语Terjemahan Hao Translation-Professional Translation

产品名称	豪译翻译-马来语Terjemahan Hao Translation-Professional Translation
公司名称	玉林市豪译文化咨询有限公司
价格	250.00/千字
规格参数	翻译:医学 笔译:生物 医药:护理
公司地址	广西玉林市南江街道站前路创星园小区1幢04号 商铺
联系电话	0775-2698927 18977547497

## 产品详情

Terjemahan Hao Translation-Professional Translation

Kata kunci: terjemahan, tafsiran, penterjemahan, penterjemahan persidangan

Haoyi Translation adalah syarikat penterjemahan berbilang bahasa profesional, yang terutama terlibat dalam perkhidmatan penterjemahan dalam bidang terjemahan teknologi kejuruteraan, terjemahan kejuruteraan hidraulik, terjemahan kejuruteraan lalu lintas, terjemahan kejuruteraan pembinaan, terjemahan kejuruteraan projek PPP dan bidang lain.

Kami mempunyai pasukan penterjemahan yang berpengalaman, berkualiti tinggi dan kreatif yang dapat memberikan anda perkhidmatan penterjemahan berkualiti tinggi. Untuk bidang perubatan, kami mempunyai penterjemah perubatan Perancis profesional yang dapat menyediakan perkhidmatan penterjemahan yang tepat dan lancar untuk pelbagai bahan perubatan. Sama ada kursus perubatan, jurnal perubatan, panduan perubatan atau manual perubatan, kami boleh menyediakan anda dengan perkhidmatan penterjemahan profesional.

Dalam bidang tafsiran, kami menawarkan anda terjemahan biologi yang merangkumi semua aspek biologi, termasuk penyelidikan biologi, bioteknologi, bioperubatan, dan banyak lagi. Jurubahasa kami mempunyai pengetahuan biologi yang kaya dan pengalaman penyelidikan, dan mempunyai kemahiran tafsiran yang sangat baik, yang dapat menyampaikan pelbagai maklumat biologi secara tepat dan tepat dalam masa nyata. Pada masa yang sama, kami juga menyediakan perkhidmatan penafsiran dan penterjemahan kejururawatan, menyediakan perkhidmatan penterjemahan seperti nasihat kejururawatan profesional, arahan diagnostik, rekod perubatan dan bahan pendidikan kesihatan untuk hospital, klinik dan doktor swasta. Penterjemah kejururawatan kami adalah jururawat yang terlatih secara profesional yang memahami terminologi perubatan dan proses kejururawatan dan dapat memberikan anda perkhidmatan penterjemahan berkualiti tinggi.

Di samping itu, kami juga menyediakan perkhidmatan penterjemahan dan penterjemahan persidangan, yang boleh menyediakan perkhidmatan penterjemahan satu-satu atau pasukan untuk mesyuarat perniagaan, seminar perubatan, persidangan akademik dan acara-acara lain. Penerjemah kami mempunyai pengetahuan profesional yang mendalam dan etika perniagaan, dan dapat memberikan anda perkhidmatan penterjemahan profesional dan bijaksana.

Akhirnya, harga kami sangat berpatutan dan kami boleh menikmati perkhidmatan penterjemahan profesional. Sama ada anda memerlukan terjemahan perubatan, terjemahan biologi, terjemahan kejururawatan atau perkhidmatan penterjemahan lain, Haoyi Translation boleh menyediakan anda dengan perkhidmatan penterjemahan yang komprehensif, profesional dan cekap.